
Styremøte i linjeforeningen Nabla
Dag/dato: 11.09.23
Tid: 12:15
Sted: R59
Tilstede: Håkon, Synnøve, Liva, Emilie, Emil, Sophia
Forfall: Ingrid, Rasmus

Saksnr. Sak Ansvarlig
0 Runde Rundt Tastaturet Alle

Leder: egentlig “bare” forberedelser til itegrering og immball, ryddet på kjelleren etter styrevors;)

Nestleder: Prideparade, bestilling av nablamerch, integrering og masse opplegg med det badekaret som skulle tømmes,
styrevors og generelt representert Nabla ganske mange dager denne uken.

Faddersjef: Ikke hatt kapasitet til å skrive på evalueringen av fadderperioden så dette vil være et prosjekt for faddersjefen
framover. Ellers refererer jeg.

Økonomiansvarlig:

BN-sjef: Siste uke med intervju før vi tar opp nye medlemmer! Mange gode kandidater så langt, gruer meg til kranglemøtet..
Vi har også hatt stor suksess med bedpresser så langt! Et par som bommet på datoene til to av bedpressene vi hadde forrige
uke og meldte seg på begge, men men vi skal lære av det. Denne uken er det bedpres med twoday på onsdag, som ble fylt
opp allerede samme dag påmeldingen begynte! Folk er gira på bedpres om dagen, som varmer mitt store BN-hjerte<3<3<3

Arr.komsjef: Ferdig med immball!!! Booka Åre!!! Skal booke JouleBohr!!!🥵

Komsjef: Kranglemøte.



1 Godkjenning av dagsorden Alle
2 Ris og ros Alle

3 Orienteringssaker Alle
Uka flåte Synnøve [2]
UKA-flåten avlyses da vi ikke har noen penger satt av til å kjøpe inn materialer. UKA støtter bare med utstyr som
brukes til å bygge på materialene vi selv hadde kjøpt inn. Vi går i toget uten flåte.

Spm til Postkom: klipping av skap Sophia [2]
Håkon sjekker hvem fra Postkom som kan hjelpe. Yawar har meldt seg i hvert fall.

Revidering regnskap med HC Synnøve [5]
Vi har fått møteinnkalling fra HC. Synnøve, Rasmus og Sophia drar på møtet.

Sak L5 og L6 fra Yawar Sophia [8]
Tar denne på et nytt møte eller et workshop. Vi kan diskutere om nabla.no må ha mer lukket bak log-in muren.

Møte om innsamlingsaksjon for veldedighet Emilie [2]
Emilie har vært på møte om innsamlingsaksjonen for veldedighet. Vi er blitt spurt om vi skal arrangere noe slik.
Dette kan være et samarbeid mellom Arrkom, BN og kjellerstyret. Emilie tar saken opp med disse komitélederne.
Det vil ikke være aktuelt å arrangere noe før våren tidligst.

4 Saker Alle
Mail Synnøve [10]
Synnøve foreslår at vi går gjennom mail på hvert styremøte for å sjekke at alt blir svart på. Vi må informere
undergruppene om at det er mulig å søke om velferdsmidler. Dette har frist. 1.oktober.

Klipping av skap, postkom? Synnøve [2]
Samme som tidligere. I overkant av 600 skap som må sjekkes.

Instaposter Synnøve [5]
Emil legger ut på instagram om kontoret, fadderperioden og immballet.

Badekaret Synnøve [10]
Badekaret står på lageret, men det kan ikke bli stående der. Det er for stort og tar for mye plass. Styret ønsker å
kaste badekaret. Om neste styret vil ha badekar til integrering er det mange som gis bort på finn.no.

Styregaver Synnøve [10]
Ikke relevant.

Postkoms tilstedeværelse Postkom
Sak som blir tatt opp fra forrige uke. En sak der Postkom må spørre styret hvert semester om hvordan styret ønsker
å ha Postkom tilstede. Styret er fornøyde med hvordan det gjøres per i dag og det skal fortsettes med.

Åre Emilie [5]
Vi har 144 reserverte plasser. Styret diskuterte om vi burde gå ned til 96 plasser slik at vi kan sikre at disse blir fylt
opp. Da vi mener det er bedre med konkurranse om plassene enn at det er vanskelig å få alle fylt opp, ble det
bestemt at antall plasser skal reduseres til 96.

Det ble også diskutert om vi skal sikre oss mot kansellering av turen. Det koster 95kr ekstra per pers, men dette er
bare et lite ekstra i forhold til det hele påmeldingen koster. Styret synes derfor det er lurt å forsikre seg.

x. Eventuelt Alle
Styresosialt planlegging Sophia [5]
Ikke relevant.



Fanen må fikses Synnøve [5]
Sømmer begynner å rakne og den ene pinnen som støtter fanen er løs. Den kan fikses på styreworkshop eller av
MakerNabla. Beslutningen tas etter kranglemøte slik at MakerNabla kan få en sjanse til å bli en gruppe igjen.

Prikker Synnøve [8]

Workshops? Sophia [8]
Styret må planlegge workshops for å diskutere SKE, fanen, sosiale medier, forskrifts- og lovendringsforslag
og en eventuell endring i stillingstrukturen.

William betaling immball og prisgruppe Emilie [2]
William skal betale ordinær pris.

Inn-ut-situasjonen Emilie(via Emilie B) [5]
Inn-ut skal arrangeres fredag 22.september istedenfor lørdag 16.september. Dette er på grunn av at lørdag er for
kort etter kranglemøtet og på grunn av mangel på kapasitet i lokale. Vi har bare vår egen kjeller å stille med. På
lørdag blir det kanskje quiz istedenfor. Inn-ut skal legges ut på nabla.no som et arrangement med påmelding for å
få oversikt over hvor mange som blir med.

Reagere på møteinnkalling Sophia [2]
Ikke relevant.

Sende nablamerch i posten Liva [2]
Fått forespørsler om å sende merch hvis den som etterspør betaler frakt. Liva har ingenting imot å sende så dette er
greit.

TV-aksjonen Liva [2]
TV-aksjonen spør om Nabla vil samle inn penger til Redd Barna. Vi spør undergruppene om de ønsker å bidra med
en innsamlingsaktivitet. Kan også holde auksjon med gammel merch som 75års jubileumsglass. Kan også samle
inn penger ved at noen frivillige gjennomfører utfordringer som feks ta en tatovering hvis det samles inn X kroner.

xx Fremover Alle

xxx Kritikk av møtet Alle


